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Trabzon Ziraat Odaları koordinasyon toplantısı bu ay Vakfıkebir ilçesinde düzenlendi.  Vakfıkebir Ziraat Odası Başkanı Muhammet Kılıç'ın ev sahipliğinde
düzenlenen toplantıya, Trabzon Ziraat Odaları Birliği ve Arsin Ziraat Odası Başkanı Hasan Kozoğlu ve tüm ilçelerin Ziraat Odası başkanları katıldı.

> Sadık AYDIN 2'de

BAÞKAN KESKÝN; ADAY DEÐÝLÝM!
Vakfıkebir Cumhuriyet Halk Partisi İlçe Başkanı Mehmet Keskin, 5 Ağustos
2023 tarihinde yapılacak olan İlçe Kongresinde aday olmayacağını söyledi.

ÝNÞAAT MÜHENDÝSLERÝ
VAKFIKEBÝR'DE BULUÞTU
İnşaat Mühendisleri Odası Trabzon Şubesi'nin geleneksel bahar kahvaltısı bu yıl Yönetim
Kurulu Üyesi Mustafa Karadeniz'in organizasyonu ile ilk kez Vakfıkebir'de yapıldı. 

URETICILERIMIZ ÇAYKURA SAHIP ÇIKSIN 
“SORUNLARI KONUŞUYORUZ”
Toplantıda konuşan Trabzon Ziraat 
Odaları Birliği ve Arsin Ziraat Odası 
Başkanı Hasan Kozoğlu “Aylık 
olarak değişik ilçelerimiz de Ziraat 
Odası başkanlarımızla toplanarak 
gündeme dair çiftçilerimizin 
yaşadıkları sorunlarla ilgili konular 
da görüşmelerde bulunuyor, 
sorunların çözümü noktasında neler 
yapılması gerektiğini istişareler 
ediyoruz. Daha sonra da alınan 
kararların ve yaşanan sorunların 
çözüme kavuşması için genel 
merkezimize bilgi aktarımı 
yapıyoruz” dedi. > Ahmet KAMBUROĞLU 2'de

V
akfıkebir Cumhuriyet 
Halk Partisi İlçe 
Başkanı Mehmet 

Keskin yaptığı açıklamada; 
Partimizde kongre süreci 
başladı. 5 Ağustos 2023 
Cumartesi günü ilçe 
kongremizi yapacağız. Bu 
kongrede aday 
olmayacağım. 13 yıldır 
büyük bir onurla, gururla, 
sorumlulukla taşıdığım CHP 
bayrağını başka bir 
arkadaşımıza 
devredeceğim. Dedi.
“GÖZÜM HİÇ ARKADA 
OLMAYACAK”
Başkan Keskin, Gözüm hiç 

arkada olmayacak. Çünkü 
Vakfıkebir'de partimizi 
başarı ile geleceğe 
taşıyabilecek çok sayıda 
genç kardeşimiz var artık. 
Onlarla birlikte saygı, sevgi 
ve güvenle çok güzel 
çalışmalar yaptık. Şimdi 
bayrağı onların ellerinde 
daha ileriye taşıyacağız. 
Fakat koşullar ne olursa 
olsun ömrümü adadığım 
demokrasi mücadelesine 
devam edeceğim. 
Seçilecek olan ilçe 
yönetimimizin emrinde 
olacağım. Diyerek sözlerini 
tamamladı. 



Büyükliman
Postası HABER 16.06.20232

Ahmet KAMBUROĞLU

“SÜREÇ BAÞLADI”
Cumhuriyet Halk Partisi'nde kongre 
kararları alındı.

Bunun akabinde Vakfıkebir İlçe kongresi 
05 Ağustos 2023 tarihinde 
gerçekleşecek…

İlçe Başkanı Mehmet Keskin, 05 Ağustos 
2023 tarihinde yapılacak olan kongrede 
aday olmayacağını açıklamış oldu…

Vakfıkebir'de İlçe Başkanlığı görevi için 
bazı isimler gündemde…

Özdemir Uludüz ve Olcay Bahadır…

Yıllardır CHP ilçe yönetiminde görev 
alıyorlar. Genç, dinamik, çalışmayı seven 
ve iş insanları…

Genç başkan ve iyi yönetim anlayışıyla 
birlikte en iyi şekilde yönetebilirler…

Kongre sürecinde kimlerin başkan adayı 
olacağını, ilerleyen günlerde belli olacaktır 
diye düşünüyorum…

********************

AK Parti'de kongre süreci gündemde, ama 
henüz daha alınmış karar yok…

Ya yerel seçim öncesi yapılacak ya da 
yerel seçim sonrası…

Yerel seçim önce değişecek ilçeler 
olabilir…

********************

Vakfıkebir'de büyük organizasyon…

Geçen hafta Pazar günü, İnşaat 
Mühendisleri Odası Trabzon Şubesi'nin 
geleneksel olarak her yıl yaptığı bahar 
kahvaltısı, Yönetim Kurulu üyesi Mustafa 
Karadeniz'in önderliğinde Vakfıkebir'de 
gerçekleştirildi…

İnşaat Mühendisleri Odası Trabzon Şubesi 
Yönetim Kurulu Üyesi, Vakfıkebir'li Mustafa 
Karadeniz'in sayesinde Vakfıkebir'de bir 
ilke daha imza atılmış oldu…

Yaklaşık olarak 300 kişinin katıldığı 
kahvaltı programına, İlçe belediye 
başkanlarının katılımıyla bir hayli ilgi odağı 
olmuş oldu…

Vakfıkebir'de böyle bir organizasyonu 
gerçekleştirdiğinden ötürü Mustafa 
Karadeniz'i tebrik etmek istiyorum…

Zor olanı başardı ve alnının akıyla hiçbir 
problem yaşanmadan bitirdi…

Vakfıkebir'in ismi bir kez daha bu program 
ile duyurulmuş oldu…

Tebrikler Mustafa Karadeniz…

********************

Mart 2024 yerel seçimleri yaklaşırken, bazı 
isimlerde gündeme gelmeye başladı…

Kim kimi istiyor?

Soruları sorulmaya, köşe başlarında 
konuşulmaya başlandı…

Çok sürpriz isimler mevcut…

Tabi biz bu isimleri şuanda açıklamıyoruz 
yakın bir zamanda, soracağız?

Kim belediye başkanı olsun?

Kimi görmek istersiniz?

Mevcut Belediye Başkanı'nı ister misiniz?

Yatırımlardan memnun musunuz?

********************

26.04.2023 tarihinde ihalesi olacaktı…

3-4 kez ihaleye çıkarılan Kapalı Otopark 
Pazar yeri ve Çevre düzenlemesi, yine 
hiçbir rmanın katılmamasından dolayı 
iptal oldu. Hiçbir rma bu ihaleye girmiyor. 
Maliyetin yüksek olması ve piyasanın ne 
olacağını bilmediklerinden dolayı ihaleye 
girmiyorlar. Çok büyük rmalarımız var 
ama nedense bu ihaleyi alan yok. Yakın bir 
zamanda tekrar ihalesi gündemde…

********************

Karadağ Yayla yolu tam gaz…

Seçim bitti, asfalt dökümü tam gaz devam 
ediyor…

Beton yola bağlanabilmesi için toplam 18 
km olan yolun, 8 km dökülmüş durumda ve 
tüm hızıyla devam ediyor…

Yakın bir zamanda bitirilmesi bekleniyor, 
insanlar çok mutlu ve artık yaylaya 
giderken düşünmeyecekler… 

Kuruluşu
Sayı
Tarih 

: 5 Mart 2004
: 1014
: 16.06.2023

İMTİYAZ SAHİBİ
Melahat KAMBUROĞLU

İ L A N  T A R İ F E S İ
Tam Sayfa Reklam..................5.000 TL
Yarım Sayfa Reklam...............3.000 TL
1/4 Reklam.............................1.000 TL
Tüzük(1 Tam Sayfa)..............7.500 TL
Kongre.......................................750 TL
Zayi...........................................150 TL

SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ
Ahmet KAMBUROĞLU

Cep: 0533 495 07 20
e-mail: kamburogluahmet@hotmail.com

İSTANBUL TEMSİLCİSİ
Mehmet KAMBUROĞLU

Tel :0 212 544 93 00

ÇARŞIBAŞI TEMSİLCİSİ
Gökhan ŞAHİN
0 532 521 39 95

Bu gazete ''Basın Ahlak İlkeleri''ne
uymayı taahhüt eder.

Vakfıkebir'de Çıkar, Haftalık Bağımsız Siyasi Gazete

Büyükliman
Postası

MUHABİR
Sadık AYDIN

e-mail: sadikmuhtar71@gmail.com

HUKUK MÜŞAVİRİ
Avukat Gürbüz Kamburoğlu

0 533 768 88 42

SORU VE ÖNERiLERiNiZ iÇiN
buyuklimanpostasi@gmail.com

0533 495 07 20

SAYFA EDİTÖRÜ

YÖNETİM VE BASIM YERİ
BÜYÜKLİMAN POSTASI GAZETESİ VE MATBAASI
Kemaliye Mahallesi Deniz Sokak No:11A  Zemin Kat

Tel : 0462 841 56 00 Fax : 0462 841 43 23
Vakfıkebir / TRABZON

YAYIN TÜRÜ : YEREL SÜRELİ

UETS ADRESİ : 15851-58888-66917

Alper Özkan KARAGÖL

“SORUNLARI 
KONUŞUYORUZ”
Toplantıda konuşan Trabzon 
Ziraat Odaları Birliği ve Arsin 
Ziraat Odası Başkanı Hasan 
Kozoğlu “Aylık olarak değişik 
ilçelerimiz de Ziraat Odası 
başkanlarımızla toplanarak 
gündeme dair çiftçilerimizin 
yaşadıkları sorunlarla ilgili 
konular da görüşmelerde 
bulunuyor, sorunların 
çözümü noktasında neler 
yapılması gerektiğini 
istişareler ediyoruz. Daha 
sonra da alınan kararların ve 
yaşanan sorunların çözüme 
kavuşması için genel 
merkezimize bilgi aktarımı 
yapıyoruz” dedi. 
“FINDIK FİYATLARI 
YERİNDE SAYIYOR”
Fındık rekolte miktarının 
alakasız kurumlar tarafından 
hesaplanarak 
açıklanmasından duyduğu 
rahatsızlığını dile getiren 
Kozoğlu, “Buna devletimizin 
biran önce önlem alması 
gerekiyor. Ayrıca doların 
yükselişe geçmesine rağmen 
fındık fiyatında hiçbir 
yükselişin olmaması fındık 
üreticilerini de zor durumda 
bırakıyor. Fındık serbest 
piyasasının 52 TL olmasına 
rağmen rekolte 
açıklanmasıyla 50 TL'nin 
altında işlem görecektir. 
Oysaki fındık satışı dolara 
endeksli olarak satılmaktadır. 
Fakat ne hikmetse dolar 
karşılığında fındığı sattığımız 
halde bizim üreticilerimizin 
fındık fiyatları TL cinsinden 

her zaman yerinde sayıyor. 
Fındıkta rekolte sayımı 
yapıldıktan sonra fındığın 
maliyeti bir dekar alandan 
kaç kilogram fındık 
yetiştiriliyorsa, yapılan 
maliyetler ve harcamalar, 
fındıktaki gelir hesaplanır ve 
bu şekilde maliyet fiyatı 
ortaya çıkar ve gerekli 
yerlere bildirilir. 2011 yılında 
alan bazlı fındık 
desteklemesi bitiyordu. 
Genel başkanımızı Şemsi 
Bayraktar'ın bakanlarımızla 
yaptığı görüşmeler sonrası 
bu süre uzatıldı. Türkiye 
Ziraat Odaları Birliği Genel 
Başkanı Şemsi Bayraktar'ın 
çalışmaları sonucu bu 
desteklemeler devam 
etmektedir. Türkiye genelinde 
her fındık yıl üreticilerine 
toplam 850 milyon TL destek 
veriliyor. Fakat verilen destek 
miktarı (2014-2022) geçen 
yıllara göre artmayarak hep 
fındık dekar başı 170 TL 'de 
kaldı. Bu günkü şartlara göre 
alan bazlı fındık desteğinin 
arttırılmasını Ziraat Odaları 
olarak hükümet temsilcilerine 
bildirmekteyiz” şeklinde 
konuştu. 
“ÜRETİCİLERİMİZİN 
ÇAYKURA SAHİP ÇIKSIN” 
Trabzon ilinde yapılan 
tarımın önemli bir bölümünün 
çay üreticiliğini kapsadığını 
belirten Trabzon Ziraat 
Odaları Birliği Başkanı 
Hasan Kozoğlu, “Çay üretimi 
Türkiye genelinde %21'i 
Trabzon da yetiştiriliyor. 
Fındığın ise Türkiye 

genelinde %9'u Trabzon da 
yetiştiriliyor. Trabzon 
tarımının %90'ı Çay, Fındık 
ve seracılıktan oluşuyor. 
%10'luk kısmını da diğer 
tarım faaliyetleri oluşturuyor. 
Bunun yanı sıra bazı 
ilçelerimizde hayvancılıkta 
vardır. Genel olarak Trabzon 
da çay ve fındık tarımı ön 
plandadır. Bu yıl açıklanan 
çay fiyatları üreticileri pek 
memnun etmedi. Fakat 2 
yıldan bu yana Çaykur'un 
verdiği fiyatın üzerinde özel 
sektör çay alımlarını 
sürdürüyor.  Bizim 
üreticilerimizde özel sektörün 
fiyatını yüksek bulduğu için 
özel sektörü tercih ediyor. Bu 
anlamda üreticilerimiz karını 
düşünerek özel sektöre çay 
veriyor, aynı zamanda kayıtlı 
oldukları Çaykur'a da çay 
vermeleri gerekmektedir. 
Neden diye sorarsanız? Çay 
üreticilerimiz önümüzdeki 5-6 
yıl boyunca ürettikleri yaş 
çayları özel sektöre vermeye 
devam ederlerse, Çaykur bu 
sefer kapasitesinin altında 
yaş çay alımı yapmaya 
başlayacak. Yani üretilen 
yaş çayın %35-40'ını alıyor. 
Bu da Çaykur'un zarar 
etmesine neden olacak. 
Vatandaşımız şöyle 
düşünebilir,  Özel sektör 
nasılsa yüksek fiyatla yaş 
çayı alıyor. Çaykur'a çay 
vermeye gerek yok.  Fakat 
bunun sonucunda 5-6 yıl 
sonra ne olur biliyor 
musunuz? Çaykur özelleşir 
ve bütün üreticiler özel 

sektörün eline kalır. Bu sefer 
şu anki fiyatları arar duruma 
geliriz ve üreticiler mağdur 
olur. Buradan çay 
üreticilerimize sesleniyoruz. 
Üretici Çaykur'a sahip çıksın. 
Çaykur'a çayını versin. 
Çaykur'u ayakta tutalım. 
Çaykur olmadığı zaman 
çayın sahibi kalmaz. 
Piyasadaki fiyat dengesini 
sağlayan Çaykur'dur” dedi. 
“KARADENİZ'E UYGUN 
TEŞVİK VERİLMELİ” 
Daha sonra hayvancılık 
konusuna değinen Kozoğlu; 
“Süt İnekçiliği için Karadeniz 
bölgesinde tarım alanları 
maalesef küçük. Teşvikler ve 
planlamalar yapılırken 
bölgeye göre yapılması 
gerekiyor. Mesela bizim 
bölgemizde hayvancılık bir 
ahırda 2 veya 3 tane olur. 
Bölgemizin arazi şartları 
buna göre uygun. Yani 50 
büyük baş hayvanı ben 
teşvik ediyorum dediğin 
zaman bizim buraların 
üreticisi bundan 
yararlanamaz. Çünkü yem 
bitkisi üretimi yoktur. Bizim 
bu bölgeye uygun olan jersey 
ırkı 2-3 tane verilir 
vatandaşa, oda köyde 
oturmak şartı ile onları teşvik 
edersin ve 6-7 yıl takip edilir. 
Süt inekleri yavruladığında 
erkeklerini kasaba vererek 
dişilerini de besleyerek süt 
alınabilir” diye konuştu. 
“ÇİFTİÇİNİN BAĞ-KUR 
PRİMİ DÜŞÜRÜLMELİ” 
Çiftçilerin yaşadığı sosyal 
güvence sorunlarına da 
değinen Başkan Hasan 

Kozoğlu, “Çiftçilerimiz 3 bin 
150 TL sosyal güvenlik primi 
ödüyorlar. Zaten durumları 
belli. Fiyatın yüksekliğinden 
çiftçilerimiz ödeme güçlüğü 
çekmekte veya 
ödeyememektedir. Bu 
konuyu Genel Başkanımız 
Şemsi Bayraktar Çalışma 
Bakanı'mıza bizzat iletti. Bu 
konu ile ilgili bir çalışma 
yapılabilir diye söylenmişti. 
Fakat geçen süre içerisinde 
hiçbir gelişme olmadı. 
Çiftçilerimiz sosyal 
güvenceye girebilmesi için 
tarım BAĞ-KUR primleri 
düşürülmesi gerekiyor. 
Çiftçilerimiz bu konudan 
dolayı mağdur durumdadır” 
dedi. 
“ÇİLEK YETİŞTİRİCİLİĞİ 
TEŞVİK EDİLMELİ” 
 “Trabzon da seracılık 
anlamında çilek yetiştiriciliği 
teşvik edilerek desteklenmesi 
gerekiyor” diyerek sözlerini 
sürdüren Kozoğlu, “DOKAP 
tarafından bu konu 
muhakkak ele alınmalıdır. Biz 
meslek kuruluşu olduğumuz 
için bu konuda proje 
yapamıyoruz. Ancak ya 
belediyelerle birlikte yada 
Tarım Müdürlükleri ile birlikte 
proje yapabiliyoruz. Ziraat 
odaları olarak biz çiftçilerimiz 
için böyle bir proje yapmak 
istiyoruz. Ziraat Odalarının 
da DOKAP'a  proje yapıp 
sunması gerekiyor. Bu 
konuyu gündeme getirdik. 
Fakat hiçbir gelişme olmadı. 
Çiftçilerimizde bu projeler 
sayesinde bu imkanlardan 
yararlanması gerekiyor” dedi.

ÜRETİCİLERİMİZ ÇAYKURA SAHİP ÇIKSIN 
Trabzon Ziraat Odaları koordinasyon toplantısı bu ay Vakfıkebir ilçesinde düzenlendi. Vakfıkebir Ziraat Odası Başkanı Muhammet Kılıç'ın ev sahipliğinde
düzenlenen toplantıya, Trabzon Ziraat Odaları Birliği ve Arsin Ziraat Odası Başkanı Hasan Kozoğlu ve tüm ilçelerin ziraat odası başkanları katıldı.

İNŞAAT MÜHENDİSLERİ VAKFIKEBİR'DE BULUŞTU
İnşaat Mühendisleri Odası Trabzon Şubesi'nin geleneksel bahar kahvaltısı bu yıl Yönetim Kurulu Üyesi Mustafa Karadeniz'in organizasyonu ile ilk kez Vakfıkebir'de yapıldı. 

BELEDİYE BAŞKANLARIDA 
KATILDI 
Vakfıkebir İlçesi Büyükliman 
Mahallesindeki Çınar 6 Cafe 
Restaurant'da düzenlenen 
programa Vakfıkebir Belediye 
Başkanı Muhammet Balta, 
Çarşıbaşı Belediye Başkanı 
Mümin Nuhoğlu, Tonya 
Belediye Başkanı Osman 
Beşel, Şalpazarı Belediye 
Başkanı Refik Kurukız, 
Beşikdüzü Belediye Başkan 
Yardımcısı Kamuran 
Kahyaoğlu,  Vakfıkebir 
Belediye Meclisi Üyesi Metin 
Karadeniz, inşaat 
mühendisleri ve aileleri 
katıldılar. 
“MUSTAFA KARADENİZ'İ 

KUTLADILAR”
Programda birer konuşma 
yapan Vakfıkebir Belediye 
Başkanı Muhammet Balta, 
Çarşıbaşı Belediye Başkanı 
Mümin Nuhoğlu, Tonya 
Belediye Başkanı Osman 
Beşel, Şalpazarı Belediye 
Başkanı Refik Kurukız ve 
Beşikdüzü Belediye Başkan 
Yardımcısı Kamuran 
Kahyaoğlu; İnşaat 
Mühendisleri Odası Trabzon 
Şubesi üyelerini ve ailelerini 
Vakfıkebir'de ağırlamaktan 
duydukları memnuniyeti dile 
getirerek organizasyonu 
gerçekleştiren İnşaat 
Mühendisleri Odası Trabzon 
Şubesi Yönetim Kurulu Üyesi, 

Vakfıkebirli Hemşehrimiz 
Mustafa Karadeniz'i kutladılar. 
Başkanlar ayrıca inşaat 
mühendislerine iş 
yaşamlarında başarılar 
dilediler. 
“KAHVALTIDAN SONRA 
TELEFERİK” 
İnşaat Mühendisleri Odası 
Trabzon Şubesi'nin 

geleneksel bahar 
kahvaltısının ilk kez 
Büyükliman Yöresinde 
gerçekleşmesini sağlayan ve 
çok başarılı bir şekilde 
organizasyonu gerçekleştiren 
Yönetim Kurulu Üyesi 
Mustafa Karadeniz ise katılım 
sağlayan belediye 
başkanlarına, İnşaat 

Mühendisleri Odası Trabzon 
Şubesi üyelerine ve ailelerine 
teşekkür ederek bundan 
sonra da bu tür 
organizasyonları yapmaya 
devam edeceklerini söyledi. 
Kahvaltının ardından üyeler 
ve aileleri Beşikdüzü 
Teleferiğine binerek 
Beşikdağı'na çıktılar.  
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GİRİŞ
Mala zarar verme suçu, 
Türkiye'de en çok işlenen 
suç tiplerinden biridir. Bir suç 
tipi olarak çok uzun bir tarihi 
gelişim seyri geçirmiş olsa 
da bugün için hem unsurları 
hem de özel görünüş 
biçimleri ve özellikle de 
korunan hukuksal değer 
açısından oldukça 
tartışmalıdır. Bu tartışmalar 
teoride kalan, pratik değeri 
olmayan tartışmalar da 
değildir. Hem hukuksal değer 
açısından hem de suçun 
unsurlarına ilişkin farklı bakış 
açıları uygulama açısından 
oldukça farklı kararların 
ortaya çıkmasına neden 
olabilecektir.  Vandalizm 
olarak adlandırılan mala 
zarar verme fiilleri, 
kriminolojik açıdan da önemli 
bir araştırma alanıdır.  
Mala Zarar Verme Suçunun 
Tanımı (TCK madde 151-
152)
Mala zarar verme, başkasına 
ait bir malı kısmen veya 
tamamen bozmak, yıkmak, 
tahrip etmek, yok etmek, 

kirletmek veya kullanılmaz 
hale getirmektir. Mala zarar 
verme suçu, başkasına ait 
malvarlığına zarar vermeye 
dönük hukuka aykırı 
müdahaleleri cezalandırmak 
amacıyla ihdas edilmiştir.
Mala Zarar Verme Suçu 
Şikâyet Süresi, 
Zamanaşımı ve Uzlaştırma
TCK madde151'de 
düzenlenen suçun basit şekli 
en temel şekli, yani en az 
cezayı gerektiren şeklidir. Bu 
suçun basit şekli şikâyete 
tabidir. Suçun mağduru 
şikâyet hakkını faili ve fiili 
öğrenmesinden itibaren 6 
ay içinde kullanmalıdır.
Suçun nitelikli halleri ise 
daha büyük bir hukuki 
menfaati ihlal ettiği için daha 
ağır cezayı gerektiren 
şeklidir. TCK madde152'de 
düzenlenen suçun nitelikli 
şekilleri şikâyete tabi 
suçlar arasında değildir. 
Yani, suçun mağduru 
şikayetçi olmasa bile, suç 
savcılık tarafından resen 8 
yıllık dava zamanaşımı 
süresi içinde soruşturulabilir. 

Şikâyetten vazgeçme, kamu 
davasının düşmesi 
sonucunu doğurmaz.
Mala zarar verme suçunun 
basit hali taraflar arasında 
uzlaştırma prosedürünün 
uygulanmasını gerektiren 

suçlardandır. Uzlaşma 
kapsamında olan suçlarda 
gerek soruşturma gerekse 
kovuşturma aşamasında, 
öncelikle uzlaştırma 
prosedürünün uygulanması, 
uzlaşma sağlanmazsa 
soruşturmaya veya 
yargılamaya devam edilmesi 
gerekir.
Mala Zarar Verme Suçunun 
Unsurları
Kanuni düzenleme dikkate 

alındığında mala zarar 
verme suçu, başkasının 
taşınır veya taşınmaz malını 
kısmen veya tamamen 
yıkmak, tahrip etmek, yok 
etmek, bozmak, kullanılamaz 
hâle getirmek veya kirletmek 

veyahut haklı bir neden 
olmaksızın, sahipli hayvanı 
öldürmek, işe yaramayacak 
hâle getirmek veya değerinin 
azalmasına neden olmak 
biçiminde tanımlanabilir. Bu 
tanım çerçevesinde genel 
olarak suçun failinin 
başkasının malına zarar 
veren kimse olduğu, suçun 
oluşabilmesi için kanunda 
belirtilen tipik zarar 
neticelerinden herhangi 

birinin gerçekleşmesinin 
yeterli olacağı 
görülmektedir. Kanun, 
suçun konusu açısından 
eşya kavramını geniş bir 
anlamsal çerçevede ele 
almış ve canlı hayvanları da 
bu kapsamda saymıştır. 
Ancak işin doğası gereği 
suçun konusunun canlı 
hayvan olması ile ilgili, buna 
has farklı zarar tipleri 
geliştirilmiştir. Ayrıca dikkat 
etmek gerekir ki malın 
taşınır veya taşınmaz 
olması, suçun oluşması 
açısından önemli değildir.
Genel olarak suçun hukuki 
konusu meselesi ve mala 
zarar verme suçunda 
korunan hukuksal değer 
'mülkiyet hakkı'dır. Mülkiyet, 
en genel anlamıyla “eşya 
üzerinde en geniş yetkiyi 
sağlayan ayni haktır”.
Mala Zarar Verme Suçu 
işleyen ve etkin pişmanlık 
gösteren faile TCK madde 
168 gereği ceza indirimi 
uygulanması gerekir.
Mala zarar verme suçu ile 
ilgili şahsi cezasızlık 

sebepleri vardır. Bunlar TCK 
madde167/1 'de 
düzenlenmiştir. Buna göre 
bu suçun yakın akrabalara 
karşı işlenmesi halinde 
cezasızlık durumu olabilir. 
Bu suç için çeşitli istatistiki 
araştırmalarda suçun daha 
ziyade 15-18 yaş arası 
gençler, işsizler, erkekler ve 
bekar-boşanmış kimseler 
tarafından işlediği 
görülmüştür. Burada 
erkeklerin toplumda 
üstlendiği saldırgan / 
koruyucu rol modeli kadar, 
kadınların işledikleri bu tarz 
fiillerin çoğunun 
istatistiklerde siyah sayı 
olarak kalmasının da rolü 
büyüktür. Yaş açısından ise 
gençlik dönemindeki ani 
duygusal ve sosyal değişim 
durumlarına bakmak gerekir. 
Yine istatistiki verilerde bu 
suçun daha ziyade sosyal 
olarak alt gelir grubunda olan 
kişilerce ve kentlerin varoş 
bölgelerinde özellikle bazı 
mekânsal özelliklere sahip 
alanlarda daha fazla işlendiği 
belirtilmiştir.

“Vandal�zm”

Av. Gürbüz KAMBUROĞLU

HUKUKTA BU HAFTA

avukatgurbuzkamburoglu
www.gurbuzkamburoglu.av.tr

avukatgurbuzkamburoglu@gmail.com
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BAŞKAN SAYIN, AÇIKLAMADA BULUNDU
Trabzon Bölgesi Veteriner Hekimler Odası Başkanı Erol Sayın, Trabzon'da iki işletme
haricinde hastalığın bulaştığı yer yok. Hastalık tespit edildi ve dağılmadan önlem alındı.

16 Mayıs'ta açılan 1. sürgün 
yaş çay kampanyası devam 
ediyor. Sayın 
Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan'ın yaş çay 
taban fiyatının destekleyerek 11 
lira 30 kuruş açıklamasıyla 
beraber çay müstahsillerinin 
yüzü gülmüştü.
“ÇAY HASADI BAŞLADI”
Vakfıkebir ilçesinde de birinci 
sürgün çay alımlarının 
başlaması ile birlikte Vakfıkebir 
Kaymakamı Dr. Hacı Arslan 
Uzan beraberinde Vakfıkebir 
Belediye Başkanı Muhammet 

Balta, İlçe Tarım Müdürü 
Remziye Kuleyin ile birlikte 
Deregözü Mahallesine giderek 
yeni başlayan birinci dönem çay 
hasadında üreticilerle birlikte 
çay topladılar. Çay üreticisine 
bol bereketli kazanç dileklerinde 
bulundular.  
“ÇAYIN KALİTESİ 
BAHÇEDEN 
BAŞLAMAKTADIR”
Vakfıkebir İlçe Tarım ve Orman 
Müdürü Remziye Kuleyin, 
“ÇAYKUR'dan yapılan 
açıklamada yaş çay hasadında 
geçen yıl olduğu gibi hava 

şartlarından kaynaklı bir 
gecikme olduğu belirtilerek, 
"Olgunlaşmış yaş çayların 
hasadı yapılıp teslim edilmesi, 
hasat yapıp bekletilmemesi, 
hasadı yapılıp bekletilecekse en 
iyi bekletilecek yer bahçe 
olduğunu hatırlatmak isteriz. 
Ayrıca bilindiği gibi çayın kalitesi 
bahçeden başlamaktadır. Her 
türlü ot, kuru yaprak ve 
çöplerden arındırılmış çay 
hasadı yapmamız, kaliteden 
ödün vermememiz gerekir. 
Unutulmamalı ki uygunsuz her 
hasat, kalitesiz bir bahçe 

çocuklarımızın yarınlarını 
bugünden yok etmektir. 
Gelecek nesillere daha 
sürdürülebilir, sağlıklı, verimli 
çay ve çay bahçeleri 
bırakmanın şimdiden yapılacak 
çalışmalarla olacağının 
bilinmesini istirham ediyoruz. 
Çay sezonu özelde bölgemize 
genelde ülkemize hayırlı 
olmasını diler, sezonun sağlık, 
mutluluk, afiyet ve özellikle de 
bir bayram havasında 
geçmesini temenni ederiz." 
dedi.
“BU YILDA ÜLKEMİZE VE 

DÜNYAYA ÇOK GÜZEL 
VAKFIKEBİR ÇAY'I 
İÇİRECEĞİZ”
Vakfıkebir Belediye Başkanı 
Muhammet Balta, Çaykur ve 
özel sektörün bölge için değerli 
olduğunu ifade ederek, 
"Umarım özel sektör Çaykur'un 
taban fiyatı üzerinden alımlarını 
yapar. Çay üreticilerinin 
sorununun ortadan kalkmasını 
sağlarlar. Sizlerinde bildiği gibi 
çay hasadında en yüksek işçilik 
ücretini ödüyoruz. İşçilik 
ücretinin cebimizde kalması için 
çayı kendimiz toplamamız 
gerekli. Çayın kampanyadaki 
sürecini 5-10 günde değil, 30 
günlere yayabilirsek kontenjan 
ve kota problemlerini ortadan 
kaldırmış olacağız. ÇAYKUR'un 
1. sürgün alımlarını serbest 
alımla herhangi bir limit sınırı 
konulmaksızın başlattığı bilgisi 
hepimizin malumudur. Yeni 
sezonun üreticilerimize ve 
ülkemize hayırlı olmasını 
diliyoruz. Bu yılda ülkemize ve 
dünyaya çok güzel Vakfıkebir 
Çay'ı içireceğiz” diye konuştu.
“HEDEFİMİZ TÜM DÜNYAYA 

SAĞLIKLI ÇAY İÇİREBİLMEK”
Vakfıkebir İlçe Kaymakamı Dr. 
Hacı Arslan Uzan ise, geçen yıl 
Çaykur'un yaş çay alımıyla 
tarihi rekor kırdığına dikkati 
çekerek "Bizler devlet olarak 
üreticimizin yanındayız. 
Üreticilerin yaş çay toplamaları 
ve kaliteyi artırabilmeleri için 
erkenden bahçeye girmesini 
istiyoruz. Bahçeye erken 
girmekte fayda var. Devletimiz 
üretilen yaş çayın tamamını 
almak için çaba harcıyor. Çayın 
3-4 günde bitme şansı yok. 
Çaykur'un 47, özel sektörün 
150'ye yakın fabrikası 3 günle 
çalışmaz. Ne kadar taze 
toplarsak o kadar kaliteli çay 
üreteceğiz. Çay sektöründe tüm 
Türkiye'ye olduğu gibi 110 
ülkeye ihracat yapıyoruz. 
İhracatı gerçekleştirirken çay'ın 
kalitesi ne kadar yüksek ise 
almak istiyorlar. Devlet olarak 
hedefimiz ülkemizde olduğu gibi 
tüm dünyaya sağlıklı daha fazla 
çay içirebilmektir. Yeni sezonun 
üreticilerimize ve ülkemize 
hayırlı olmasını diliyoruz" 
şeklinde konuştu.

HEDEFİMİZ TÜM DÜNYAYA SAĞLIKLI ÇAY İÇİREBİLMEKTİR

T
rabzon'un Ortahisar 
ilçesi Akoluk 
Mahallesi'ndeki 2 

işletmede yeni tip Şap 
(Sat-2) virüsü tespit 
edilmesiyle 85 mahallede 

karantina 
uygulaması 
başlamıştı. Konu 
ile alakalı 
Trabzon Bölgesi 
Veteriner 
Hekimler Odası 
Başkanı Erol 
Sayın 
açıklamalarda 
bulundu. 

Sayın: “Trabzon'da iki işletme 
haricinde hastalığın bulaştığı 
yer yok. Hastalık tespit edildi 
ve dağılmadan önlem alındı.” 
Trabzon Bölgesi Veteriner 
Hekimler Odası Başkanı 
Sayın, “İlgili işletmede 
karantina tedbirleri alındı ama 
mevzuat gereği hastalık çıkan 
işletmenin 10 kilometre 
çapında hayvan hareketi 
kısıtlanıyor. Ortahisar'ın bütün 
mahalleleri, Maçka'nın giriş 
bölümü ve Yomra'nın bir 
kısmında hayvan giriş çıkışı 
yapılamıyor. Kurban için kesim 
yerlerine hayvanı götürmekte 

sakınca yok. Karantina olan 
bölgelerde insanlar 
hayvanlarını evlerinin önünde 
kesebilirler.” Trabzon Bölgesi 
Veteriner Hekimler Odası 
Başkanı Sayın, “Şu an endişe 
edilecek bir durum yok ben 
besicilerden işletmelerden 
şunu rica ediyorum çevrenizde 
aşısını olmamış hayvanlar var 
ise müracaat etsinler ve 
aşılarını yaptırsınlar. Hastalık 
insanlara bulaşmıyor bu 
anlamda halk sağlığını tehdit 
eden bir durum yok ama 
hayvan sağlığını tehdit edecek 
boyutu büyük.”  

Vakfıkebir Kaymakamı Dr. Hacı Arslan Uzan beraberinde Vakfıkebir Belediye Başkanı Muhammet Balta ve İlçe Tarım ve Orman Müdürü
Remziye Kuleyin ile birlikte Deregözü Mahallesine giderek yeni başlayan ilk dönem çay hasadında üreticilerle birlikte çay topladılar.
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skiden insanlar anlayamadıkları 

Eolaylara olağan üstü özellikler 
yükleyip buna sır, büyü veya tılsım 

diyorlardı. Bir şeyin mahiyeti bilinmezse 
insan ondan ürker ve korkar. Huzurlu 
yaşamanın formülü ilime sarılmalı 
olayların mahiyetlerini bilmeli, sırlı ve 
gizemli gibi görünen olayları çözmelidir. 
Aksi halde psikolojisi ve dolaysıyla hayat 
dengesi bozulur, cehenneme döner, 
insanı insanlıktan çıkarır. Muhiddini Arabî 
kâinattaki varlıklar yani kuş, karınca, 
kelebek, çiçek vs Allah'ın gerçek 
isimleridir der. Bediüzzaman ise insanın 
duyguları olduğu gibi büyük bir insan 
olan kâinatın da duyguları vardır ve 
bunlar da fizik, kimya, biyoloji, astronomi 
vs gibi fen bilimleridir der. Fen bilimlerinin 
anahtarları ile bütün gizemli ve sırlı 
olayların mahiyeti çözülebilir. Kuran, 
kâinat ve varlığın mahiyetini keşfediyor. 
Kâinat, Kuran'ın açılımıdır, insanlar ilim 
ile varlıkların yaratılış nedenlerini ve 
gayelerini anlayarak kâinat ve dindeki 
bilinmezlikleri ortadan kaldırırsa dünyayı 
bir cennete çevirir. 

   İnsan, ümitsizlik, hüzün ve yeisi içinde 
psikolojisi çok bozulur. İnsanın bu 
durumdan kurtulması için Kuran ve 
kâinat aynı kalemle yazılmış hikmet dolu 
kitaplar olduğunu bilmeli ve bu kitapları 
fen ve tevil ilimleri ile birlikte okumalıdır. 
Bu kitaplar içindeki ilim hazinelerini ene 
anahtarı ile açar.  Demek ki ene bilinir, 
zerre ve madde tanınırsa kâinat kapıları 
açılmış olur. Allah, benliği göklere yerlere 
dağlara verdi fakat onlar kabul etmediler 

fakat insan kabul etti sonra cahil oldu. 
Çünkü insan okuyup araştırmazsa 
kendini bilgili âlim bilir, eğer okuyup 
araştırırsa cahil olduğunu anlar. Bu 
durumda insan Allah'ın ilmi yanında kendi 
ilminin çok az olduğunun farkına varır. 
Ben nasıl bu evi yaptımsa, bu kâinat 
sarayını da birisi yapmıştır, benliği(ene) 
ile bır kıyas yapar. Bu kıyası işitme ve 
görme gibi bütün yaptığı işlerde 
uygulayabilir. 
     
   Ben, sınırları belli, özerk ve bilinçli 
yapıdır. Her şeyin benliği var, asıl benlik, 
sonsuz soyut(maddi olmayan)olan 
kâinatın bilinç ruhuna denir ve bu da 
Allah'a mahsustur. Taha 15. Ben benim, 
ben Allah'ım, sonsuzum der. Bütün 
varlıklarda Allah'tan gelen ve ehadiyet 
tarzında tecelli eden bir benlik vardır. 
Güneşin ısı, ışık ve renk gibi özellikleri 
var, bu özellikler güneşten ışık alan cam 
parçasında ve su damlasında da vardır. 
Teşbihte hata olmaz derler güneşteki 
özelliklere vahdaniyet, su 
damlasındakine ise ehadiyet denir. Her 
varlığın bir ehadiyet tecellisi vardır ve Hz. 
Muhammed, Ehadiyet tecellilerinin en 
kapsamlısıdır. Kâinattaki insan dışındaki 
diğer tecellilerin hiçbiri insan benliği gibi 
özel ve serbest değildir. Çünkü hiçbir 
varlık kendi iradesi ile iyilik ve kötülük 
yapamaz.  İnsanı gerçek insan yapan 
ene(benlik)sini bilip yaratanını 
tanımasıdır. Kendini bilen Allah'ı bilir 
derler, bu sırra erenler kâinattaki bütün 
sırları bilir korku ve üzüntüden emin 
olarak huzurlu bir hayat yaşar. 

ENE,  KORKU VE ÜZÜNTÜ ÜZERİNE BİR YORUM

Osman KOYUNCU

16.06.2023

KÖYDE HAYAT VAR
Vakfıkebir'de koronavirüs pandemisine karşı taşındığı köy evinde tek başına izole olup,
misafir kabul etmeyen İsmail Hacıfettahoğlu (82), kısıtlamaların kalkıp, hayatın normalleşmesine
karşın 'gönüllü karantina' uygulamasını sürdürüyor. Aşılarını olup, virüse yakalanmadan
yaklaşık 3 yıldır evinin bahçesi dışında çarşıya pazara gitmeyen Hacıfettahoğlu, beslediği
tavuk ve güvercinleriyle vakit geçiriyor. Temel ihtiyaçları çocuğunca karşılanan Hacıfettahoğlu,
“Yalnızlık Allah'a mahsustur fakat sağlıklı, temizliğe dikkat ederek yaşamak önemli” dedi. 

V
akfıkebir Ziraat Odası 
Başkanı Muhammet Kılıç, 
Fındık bahçelerimizde 

zarar yapan “Fındık Kurdu” 
zararlısına karşı mücadele 
zamanının yaklaştığına dikkat 
çekerek yapılacak mücadele 
hakkında bilgiler verdi.
“FINDIĞIN ANA 
ZARARLISIDIR”
Başkan Muhammet Kılıç yaptığı 
açıklamada, “Fındığın ana 
zararlısıdır. Fındık kurdu 
erginleri havaların 
sıcaklaşmasıyla Mayıs ayında 
görülmeye başlar. Bir dişi 
ortalama 42 yumurta bırakır. Bir 
çift böcek 160 adet meyvede 
beslenme zararı yapmakta ve 
yaklaşık 40 adet yumurtlama ile 
toplamda 200 adet meyveye 
zarar vermektedir. Böylece 
fındıkta çok yüksek ekonomik 

zararlara neden olurlar. Erginler 
önce karanfillerde de zarar 
yapar. Daha sonraları fındığın 
meyve kabuğunu kemirerek 
kabuk içindeki yumuşak etli 
kısımda beslenir. Meyvelerde 
kabuk içindeki etli kısım 
bozularak sarı renk alır. Bu 
zarar şekline ''Sarı Karamuk'' 
denir. Ergin normal iriliğe ulaşan 
meyvede beslenirse bu şekle de 
''Kara Karamuk'' adı verilir. Kışı 
toprakta geçiren böcek, 
çapalama yapılarak 
populasyonu azaltılabilir dedi.”
“KİMYASAL MÜCADELE 
YÖNTEMLERİ”
Başkan Kılıç, “Kimyasal 
Mücadele yapmaya karar 
vermeden önce; ergin çıkış 
zamanının ve yoğunluğunun 
belirlenmesi gerekir. Yaklaşık 10 
Ocak beyaz bir örtü üzerine 

silkenip 2 ve daha fazla fındık 
kurdu ergini rastlandığında 
kimyasal mücadele yapılmalıdır. 
İlaçlama başlamadan önce 
arıcılar arılarını ilaçlama 
sahaları dışına çıkarmaları 
gerekmektedir. İnsan ve hayvan 
sağlığı bakımından ilaçlama 
bitiminden 21 gün sonrasına 
kadar ilaçlama yapılan 
bahçelerde hayvan 
otlatılmamalıdır. İlaçlama sabah 
erken saatte uygulamaları ve 
tüm ocak yıkanarak yapmaları 
gerekmektedir. Koruyucu 
kıyafetlere özen gösterilmeli. 
İlaç boş kutularının doğaya 
atmayarak atık kutularına 
atılması gerekmektedir. 
Çiftçilerimiz detaylı bilgiyi İlçe 
Tarım ve Orman Müdürlüğü ve 
Ziraat Odamızdan alabilirler 
dedi.”

V
akfıkebir ilçesinde 
emekli İsmail 
Hacıfettahoğlu, 3 yıl 

önce dünyayı etkisi altına alan 
koronavirüse karşı, izole 
yaşam için Fethiye köyündeki 
evine yerleşti. Kanser 
hastalığına yenik düşen eşini 
15 yıl önce kaybeden 
Hacıfettahoğlu, kısıtlamaların 
kalkıp, hayatın 
normalleşmesine karşın tek 
başına yaşadığı evinde, 
'gönüllü karantina' 
uygulamasını sürdürüyor. 
Panemi sürecinde hijyen ve 
mesafeye önem verip, misafir 
kabul etmeyen Hacıfettahoğlu, 
günlerini arıcılık, bağ bahçe 
işleriyle geçiriyor. Eve gelen 
sağlık görevlilerince aşılarını 
olup, virüse yakalanmadan 
yaklaşık 3 yıldır evinin bahçesi 
dışında çarşıya pazara 
gitmeyen Hacıfettahoğlu, 
beslediği tavukların yanı sıra 
arı güvercinleriyle vakit 
geçiriyor. Odasında eski 
albümlere bakarak anıları da 
yad eden Hacıfettahoğlu, 
salgının bitmesine rağmen 
sağlıklı ve hijyenik yaşama 
dikkat edilmesini önemsiyor. 
“VİRÜSTEN 
KORKMAYANLARI 

GÖRDÜK”
Temel ihtiyaçları çocuğunca 
karşılanan Hacıfettahoğlu, 
"Pandeminin çıktığı zamandan 
bu yana 3 yıldır şehre 
inmedim. Allah'a şükürler 
olsun virüse yakalanmadım. 
Köyde yaşıyorum sağlığım çok 
iyi. Burada güvercinlerim, 
tavuklarım, köpeğim ve 
arılarım var; onlarla 
uğraşıyorum. Aşılarımı da 
yaptırmıştım. Burada canım 
hiç sıkılmıyor. Köy hayatı çok 
güzel.  Virüsten korktuğum için 
köyde yaşıyorum. Virüsten 
korkmayanları gördük. Yalnızlık 
Allah'a mahsustur fakat 
sağlıklı, temizliğe dikkat ederek 
yaşamak önemli. Herkes 
sağlıklarına çok dikkat etmeli. 
Ölenler oldu. Çünkü dikkat 
etmediler. Sağlıklarına dikkat 
etseydiler virüse yakalanıp 
ölmezlerdi. İnşallah böyle bir 
şeyi daha yaşamayız" dedi. 
“KÖYDE HUZUR BULDU”
Babasının, köyde daha mutlu 
olduğunu belirten Tuncay 
Hacıfettahoğlu da "Annemin 
vefatı sonrası zaman zaman 
bizimle kalıyordu. Ancak 
pandeminin başlamasıyla 
birlikte tamamen kendini köye 
kapattı ve şehre gelip 

insanlarla ilişki kurup virüsün 
bulaşmasını istemedi. Pandemi 
de komşu ziyaretlerine de 
kendisini kapattı. Bizler de 
maske hijyen kurallarına dikkat 
ederek ihtiyaçlarını karşıladık.  
Bu süreçte babama virüs 
bulaşmadı. Pandemi sürecinin 
azalmasıyla hatta bitmesiyle 
şehre gelmek istemedi. Köyde 
huzur buldu.  Burada 
güvercinleri, köpeği, arıları ve 
tavukları var. Onlarla kendine 
özgü bir yaşam kurdu" diye 
konuştu. 
“BURADA SAĞLIĞI 
BULDUĞUNA İNANIYOR”
Babasının sağlık durumunun 
iyi olduğunu da kaydeden 
Tuncay Hacıfettahoğlu, 
"Babam ilerlemiş yaşına 
rağmen sağlığı gayet iyi. 
Doktor bir arkadaşımla 
konuştuğumda, babamın şehre 
indiği zaman alışkanlıklarının 
bozulacağını ve zihninde 
sıkıntılar oluşup unutkanlığa 
neden olacağını; alıştığı 
yaşamın dışına çıkarmamamız 
ve zorlamamamız gerektiğini 
bizlere söyledi. Babam burada 
sağlığı bulduğuna inanıyor. 
Pandemiden kalan alışkanlığı 
halen daha devam ettiriyor" 
şeklinde konuştu.

“FINDIK KURDU” ZARARLISINA DİKKAT
Vakfıkebir Ziraat Odası Başkanı Muhammet Kılıç, Fındık bahçelerimizde zarar yapan
“Fındık Kurdu” zararlısına karşı mücadele zamanının yaklaştığına dikkat çekti.

VAKFIKEBİR FEN'DE 4. DÖNEM
MEZUNİYET COŞKUSU
Vakfıkebir Fen Lisesinde 2022-2023 Eğitim öğretim yılı yılsonu etkinlikleri kapsamında
12. Sınıflar için mezuniyet töreni Yurt Pansiyonunun Konferans salonunda düzenlendi.

akfıkebir Fen Lisesinde 

V2022-2023 Eğitim öğretim 
yılı yılsonu etkinlikleri 

kapsamında 12. Sınıflar için 
mezuniyet töreni Yurt 
Pansiyonunun Konferans 
salonunda düzenlendi. Törene 
Okul Müdürü Cengiz Kasımay, 
Müdür Yardımcıları Özgür 
Akagündüz, Fatih Birinci, 
öğretmenler, öğrenciler ve çok 
sayıda öğrenci velisi katıldı.
“YOLUNUZU SADECE AKLIN, 
VİCDANIN VE BİLİMİN IŞIĞI 
AYDINLATSIN”
Tören saygı durusu ve İstiklal 
Marşı'nın okunmasıyla başladı. 
Vakfıkebir Fen Lisesi Okul 
Müdürü Cengiz Kasımay yaptığı 
selamlama konuşmasında; 
“Sayın Velilerimiz, Değerli 
Öğretmen Arkadaşlarım ve 
Sevgili Öğrenciler, 2022-2023 
Eğitim-Öğretim yılı Vakfıkebir 
Fen Lisesi mezuniyet törenine 
hepiniz hoş geldiniz. Sevgili 
gençler, 4 yıl önce okulumuza 
kayıt yaptırırken biraz 
tereddütlü, heyecanlıydınız. Dört 
yılın bu kadar hızlı geçeceğini 
düşünmediniz. Ama bugün 
okulumuzun 4. Dönem 
mezunları olarak 
karşımızdasınız. Bu eğitim 
sürecinde projeler, 
performanslar, sınavlar sizleri 
oldukça yordu. Tüm dünyayı 

saran pandemi nedeniyle 
uzaktan eğitim sürecini tecrübe 
ettiniz. Arkadaşlarınızla birlikte 
dostluğu, dayanışmayı, 
anlaşmazlıkları çözmeyi 
keşfettiniz. Öğretmenleriniz bu 
dört yıl içinde size yalnızca 
akademik bilgileri değil hayatı da 
öğretmeye çalıştı. Biz sizin; 
sabırlı olmayı, güler yüzlü 
durmayı, kaliteli yaşamayı, 
özgüveni, ilkelerine bağlı 
kalmanın asaletini, iş ve eğlence 
zamanını birbirinden 
ayırabilmeyi, insanlığın ve cana 
yakınlığın her sorunu 
çözdüğünü, sabrın karşılığının 
mutlaka alındığını öğrenmenizi 
istedik. Değerli öğretmen 
arkadaşlarımla birlikte hayata 
karşı duruşunuza, karakterinize, 
yüreğinize de dokunmaya 
çalıştık. Sizleri gelecekte 
başarıyla okulunuzu, bizleri ve 
ailelerinizi en iyi şekilde temsil 
edeceğinize olan inancım 
tamdır. Değerli veliler bugüne 
dek eğitim hayatında 
gösterdikleri başarıyı 
evlatlarınızın bundan sonraki 
yaşamlarında da sizlere 
tattıracağından hiç şüpheniz 
olmasın. Bugün burada onlara 
veda etmiyoruz. Onları tüm 
imkân ve yetkinliğimizle 
geleceğe hazırlayarak 
uğurlarken aramızda kurulmuş 

bağın nice yıllar sağlamlaşarak 
devam edeceğini biliyoruz. Bu 
güzel günün yaşanmasında 
emeği geçen değerli 
meslektaşlarıma ve yardımcı 
personellerimize özverili 
çalışmalarından dolayı teşekkür 
ediyorum.
Son söz olarak Sevgili Gençler! 
Bundan sonraki yolunuzu 
sadece aklın, vicdanın ve bilimin 
ışığı aydınlatsın. Bundan sonraki 
yaşamınızda sağlık, huzur, 
mutluluk ve başarılar diliyorum. 
Ülkemizin geleceği siz değerli 
gençlerimizin bundan sonraki 
her başarısı gurur kaynağımız 
olacaktır. Hepinizi saygı ve 
sevgiyle selamlıyorum dedi.”
Okul Müdürü Cengiz Kasımay'ın 
konuşmasının ardından 12-A, 
12-B ve 12-C sınıfları 
öğrencilerinin hazırladığı 
sinevizyon gösterisi 
gerçekleştirildi.  Okul Müdürü 
Cengiz Kasımay, okul 
derecesinde ilk üce giren 
öğrencilere baaşrı belgelerini 
verdi. Okul birincisi Ayşegün 
Asan yaptığı konuşmanın 
ardından mezuniyet kütüğüne 
ismini çaktı. Mezun olan 
öğrencilere belgeleri verildi. 
Tören Öğrencilerin hep birlikte 
havaya kep atmasının ardından 
mezuniyet eğlencesi ile sona 
erdi.
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HEM EĞLENDİLER,
HEMDE DÜŞÜNDÜLER!
Kemaliye Adnan Demirtürk İlkokulu öğrencileri, Türkiye Çevre Haftası etkinlikleri
kapsamında çevre kirliliği ve ormanların önemine değinen tiyatro oyununu sahnelediler.

VAKFIKEBİR FUTSAL TURNUVASI BAŞLADI
Bu yıl merhum Kadir İslam adına düzenlenen Vakfıkebir Geleneksel Kaymakamlık Kurumlar arası Futsal Turnuvası, 3 grupta oynanan grup maçları ile devam ediyor. 

Vakfıkebir Kapalı 
Spor Salonunda 
birbirinden zevkli ve 
çekişmeli maçlara 
sahne olan turnuva, 
hafta içi her gün 3 
maçla saat 19'dan 
itibaren heyecanlı bir 
şekilde devam ediyor. 

Trabzon 
federasyondan gelen 
hakemler tarafından 
yönetilen 
müsabakalarda 
centilmenlik ön 
planda tutuluyor. 
Hafta içi 5 gün 
devam eden 

müsabakalarda hafta 
sonları maç 
oynanmıyor. 14 
takımın yer aldığı 
turnuva 3 grup 
halinde devam 
ediyor. Oluşan 
gruplar ve alınan 
sonuçlar.

A GRUBU B GRUBU

C GRUBU

FEN LİSESİ

İSLAMOĞLU GIDA

AÇIKALAN KÖYÜ DERNEĞİ

KİRAZLIK KÖY PAZARI

EMNİYET

BÜYÜKLİMAN MAHALLESİ

CEMSAN A.Ş.

GENÇLİK VE SPOR

HASTANE

ÇARŞI MUHTAR GÜCÜ

ÖĞRETMENLER

BELEDİYE

MÜFTÜLÜK

KEBİR SÜT

TURNUVADA ŞUANA KADAR ALINAN 
SONUÇLAR
Büyükliman Mahallesi: 6 Gençlik ve Spor: 2
Kirazlık Köy Pazarı: 6 Emniyet: 3
Kebir Süt: 4 Öğretmenler: 5
İslamoğlu Gıda: 1 Açıkalan Sos.Day.Der.: 2
Belediye: 6 Müftülük: 2
Hastane: 5 Çarşı Muhtar Gücü: 2
Fen Lisesi : 2 Açıkalan Sosy.Day.Der.: 7

Kebir Süt: 2 Belediye: 0
Cemsan A.Ş.: 1 Çarşı Muhtar Gücü: 7
İslamoğlu Gıda: 1 Kirazlık Köy Pazarı: 1
Hastane: 7 Gençlik ve Spor: 0
Öğretmenler: 6 Müftülük: 1
Emniyet: 3 İslamoğlu Gıda: 2
Büyükliman Mahallesi: 1 Hastane: 2
Kebir Süt: 7 Müftülük: 1

alk Eğitimi Merkezi 

Hdestekli açılan tiyatro 
kursunun öğrencileri 

tarafından sergilenen oyunda, 
ormanlarımızın yok edilmesinin 
çevreye olumsuz etkileri 
anlatıldı. Genellikle 4. Sınıf 
öğrencilerinin rol aldığı oyunda, 
ormanlarımıza sahip çıkılarak 
korumamız gereği mesajı 
verildi. Öğrencileri 

eğlendirirken düşündüren 
tiyatro etkinliği izleyiciler 
tarafından beğenildi. 
Öğrencilerin yanı sıra velilerde 
tiyatro oyununa ilgi gösterdi. 
Küçükler, büyüklerine verdikleri 
çevre mesajlarının yanı sıra 
gösterdikleri sahne deneyimleri 
ile büyük beğeni topladılar. 
Gösteri sonunda Vakfıkebir 
Halk Eğitimi Merkezi 

müdürlüğüne, kurs öğretmeni 
Lale İskenderoğlu'na, velilere 
teşekkür edilerek öğrenciler 
tebrik edildi. Tiyatro oyunu Halk 
Eğitimi Merkezi Müdürü Cemile 
Kahyaoğlu, okul müdürü Rahmi 
Durmuş, müdür yardımcıları 
Selçuk Kahyaoğlu, Mehmet 
Aydın, 4. Sınıf öğretmenleri ve 
öğrencileri ile oyuncuların 
velileri tarafından izlendi.

S
aygı duruşu ve istiklal 
Marşı'nın okunmasıyla 
başlayan programın 

açılışını Beşikdüzü Merkez 
İlkokulu horon ekibi yaptı. 
Ardından Kuzeyses Gazetesi 
Kurucusu ve Genel Yayın 
Müdürü Ahmet Saraç yaptığı 
konuşmada,  “Bugüne kadar 
düzenlediğimiz 12 kültürel 
programın 9 tanesi 
“Trabzon'umuzu Tanıyalım” 
liselerarası bilgi yarışması, 3 
tanesi Beşikdüzü konulu lise 
öğrencileri arası şiir 
yarışmasıdır. Bu 13. kültürel 
programdır. İmkan buldukça bu 
programlara devam edeceğiz.
Bu yıl 4.sünü düzenlediğimiz 
Beşikdüzü konulu şiir 
yarışmasına Anadolu Lisemizin 
dışında hiçbir lisemizden 

katılım olmamıştır. Biz de 
şartname gereği bu yarışmayı 
yapamadık ancak, bu 
yarışmaya şiir gönderen 3 
öğrencimizin şiirini 
değerlendirmeye almayıp, bu 
yarışmayı önemsedikleri için 
diğer öğrencilere de örnek 
olması acısından kendilerine 
Yarışma Teşvik Ödülü verme 
kararı aldık.  Öncelikle 
cesaretlerinden dolayı 
kendilerini kutluyorum” dedi.
Programda Ahmet Ayvaz'ın 
yazdığı “Kul Biz miyiz?” adlı 
şiiri Beşikdüzü Anadolu Lisesi 
öğrencisi Veysel Oğuzhan 
Turgun okudu. Ardından 
yöresel Halk Müziği sanatçısı 
Mehmet Akın, “Badı Saba 
Selam Söyle O Yare” isimli 
parçayı okudu. Aşık Çepni, 

“Özledim” adlı şiirini 
seslendirmesinden sonra, 
sanatçı Akın “Ben de Bir İnsan 
Oğluyum” adlı parçayı okudu. 
Ahmet Saraç'ın yazdığı 
“Beşikdüzü'm” adlı eseri emekli 
edebiyat öğretmeni Murat 
Cihan okumasından ardından 
sanatçı Mehmet Akın, 
“Hastahane Yoluna” adlı eseri 
okudu. Yitik Türkü adlı eserini 
Ahmet Yayla'nın okumasından 
sonra, “Kara Tren Gelmez 
M'ola” türküsünü, Murat Cihan 
kendi eserlerinden biri olan 
“Annem” adlı şiirini 
dinleyicileriyle paylaştı. Sanatçı 
Akın, son olarak “Ah Neyleyim 
Gönül Gönül” eseri 
okuyuculardan büyük alkış aldı. 
Program sonunda sanatçı 
Mehmet Akın'a ve ana sponsor 
Uğur Taş'a Kuzeyses Gazetesi 
tarafından plaket verildi. 
Beşikdüzü konulu şiir 
yarışmasına katılan Beşikdüzü 
Anadolu Lisesi öğrencileri 
Kevser Terzi, Feride İrem 
Güdük ve Merve Nur Kandil'e 
Yarışma Teşvik Ödülü olarak 
bir miktar para verilerek 
program sona erdi.

BİR NEFES ŞİİR, BİR NEFES TÜRKÜ
Yeşilkıyı Gazetesi'nin devamı olan Kuzeyses Gazetesi tarafından düzenlenen “Bir Nefes
Şiir, Bir Nefes Türkü” programı Beşikdüzü Halk Eğitimi Merkezi salonunda gerçekleştirildi. 
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BAÞKAN SAYIN,
AÇIKLAMADA BULUNDU
Trabzon Bölgesi Veteriner Hekimler Odası Başkanı Erol Sayın, Trabzon'da iki işletme
haricinde hastalığın bulaştığı yer yok. Hastalık tespit edildi ve dağılmadan önlem alındı.

> Sadık AYDIN 3'de> Alper Özkan KARAGÖL 3'de

HEDEFÝMÝZ TÜM
DÜNYAYA SAÐLIKLI
ÇAY ÝÇÝREBÝLMEKTÝR
Vakfıkebir Kaymakamı Dr. Hacı Arslan Uzan beraberinde Vakfıkebir Belediye Başkanı
Muhammet Balta ve İlçe Tarım ve Orman Müdürü Remziye Kuleyin ile birlikte Deregözü
Mahallesine giderek yeni başlayan ilk dönem çay hasadında üreticilerle birlikte çay topladılar.


